

渝见蜀山 烟火双城

重庆 · 成都 · 峨眉山 · 乐山大佛
CHONGQING · CHENGDU ·
MOUNT EMEI · LESHAN GIANT BUDDHA

CHENGDU
CHONGQING

一次游双城，一山观天下
船游大佛脚下，步行古街巷里
饱览巴蜀之美，尽享巴蜀之味

One Journey, Two Cities, One Mountain, The World Below
Cruise at the Buddha's Feet, Stroll Through Ancient Alleys
Savour the Scenery, Indulge in the Flavours of Bashu



重庆进 | 成都出 | 不走回头路 ◆ 7天5晚

In Chongqing / Out Chengdu

行程简介

第一天 吉隆坡 → 重庆

提前一晚于吉隆坡雪邦国际机场集合，乘搭客机飞往中国最具魔幻色彩的山城 - 重庆。

第二天 抵达重庆

3U3774 00:45/05:15

(早/午 50/晚 50)

清晨抵达后，由专业导游接机，开启山城之旅。前往【**长嘉汇观景平台**】，俯瞰长江与嘉陵江两江交汇的壮丽景色。乘坐【**长江索道(单程)**】，体验飞渡长江的独特视角。漫步【**磁器口古镇**】，感受老重庆的市井烟火气。午餐后，安排酒店午休，缓解夜间飞行的疲惫。傍晚游览【**十八梯**】与【**山城步道**】，拾级而上，触摸山城记忆。随后前往【**朝天门广场**】与【**来福士购物中心**】，欣赏两江交汇的璀璨夜色。

推荐自费：船游两江夜景 (RMB 298/人)

第三天 重庆市区深度游

(早/午 60/晚 80)

早餐后，外观【**重庆人民大礼堂**】，感受传统宫殿风格与现代建筑艺术的融合。前往【**李子坝轻轨观景台**】，亲眼见证轻轨穿楼而过的神奇画面，感受“8D魔幻城市”的独特魅力。探访【**鹅岭二厂**】文创园，这里是《从你的全世界路过》取景地，老厂房与新潮艺术碰撞出别样风情。漫步【**解放碑步行街**】与【**筷子楼**】、【**魁星楼**】感受重庆的繁华与立体。夜幕降临，欣赏【**洪崖洞**】夜景，层层叠叠的吊脚楼灯火辉煌，如入梦幻之境。

第四天 重庆 (4小时) 峨眉山

(早/午 50/晚 50)

早餐后，乘车前往乐山。特别安排【**船游乐山大佛**】，从江上正面仰望这座世界最大的石刻佛像——乐山大佛，体量恢弘，气势磅礴，感受“山是一尊佛，佛是一座山”的千古奇观。随后前往峨眉山，入住五钻酒店，静享峨眉山脚的清幽夜晚。

第五天 峨眉山 金顶一日游

(早/午 50/晚 60)

全天游览世界文化与自然双遗产【**峨眉山风景区+景区观光车+金顶往返索道**】，登临峨眉之巅【**金顶**】。金顶之上，十方普贤金像庄严屹立，云海翻涌，群山如黛，若天气晴好，更可观赏“佛光”奇景。峨眉山自古为普贤菩萨道场，梵音袅袅，心灵宁静。

推荐自费：峨眉圣象 (RMB 280/人)

第六天 峨眉山 (2.5小时) 成都

(早/午 50/晚 50)

早餐后，乘车前往成都。游览【**黄龙溪古镇**】，古街古树、小桥流水，体验川西水乡的悠闲与质朴。下午漫步【**宽窄巷子**】，青砖黛瓦间，品味成都的慢生活与市井文化。随后前往【**锦里**】古街，红灯笼、老戏台、川剧变脸，感受浓郁的蜀地民俗风情。夜晚可自由前往【**九眼桥**】酒吧街，感受成都夜生活的惬意与活力。

第七天 成都 → 吉隆坡

3U3993 18:35/23:20

(早/-- /机上简餐)

早餐后，前往【**成都熊猫基地+观光车**】，近距离观赏憨态可掬的大熊猫，了解国宝的生活与繁育故事。随后游览【**春熙路**】、【**太古里**】与【**IFS熊猫爬墙**】，感受成都的时尚潮流与城市活力。逛一逛【**九龙服装批发城**】，体验地道成都购物乐趣。下午根据航班时间，送往机场，乘搭国际航班返回吉隆坡，结束难忘的蜀地双城之旅。

必须配合项目 (+RM 200/人)：峨眉山门票+观光车+金顶往返索道

包含：全程机场税+机上用餐+1件23KG行李津贴+司机导游小费

最后确认的行程将以旅行团抵达各地后接待社安排为准，在不可预知情况之下，敝社保留删改行程内容的权力，恕不预先通知。团队出发按最少10人成团；16人派遣领队。

团员受促购买旅游保险，更添保障。***行程中图片只供参考***



ITINERARY

Day 1 Kuala Lumpur ➔ Chongqing

Assembly 1 night early at KLIA for your pleasant flight to Chongqing.

Day 2 Arrive In Chongqing

3U3774 00:45/05:15

(B/L50/D50)

Arrive in the early morning and meet your guide to begin your city adventure. Head to the [Changjiahui Observation Deck](#) for a panoramic view of the majestic confluence of the Yangtze and Jialing rivers. Ride the [Yangtze River Cable Car \(one-way\)](#) for a unique perspective soaring above the river. Wander through [Ciqikou Ancient Town](#) and soak up the vibrant local life of old Chongqing. After lunch, check in for a hotel rest to recover from the overnight flight. In the evening, explore [Eighteen Stairs](#) and the [Mountain City Footpath](#) – climb the stone steps and trace the city's memory. Then proceed to [Chaotianmen Square](#) and [Raffles City Shopping Centre](#) to admire the glittering nightscape where the two rivers meet.

Optional Tour : Night Cruise of Chongqing Yangtze & Jiangling River (RMB 298/PAX)

Day 3 Chongqing

(B/L60/D80)

After breakfast, view the exterior of the [Chongqing People's Auditorium](#) – a landmark blending traditional palatial style with modern architecture. Head to the [Liziba Monorail Viewing Platform](#) to witness the astonishing sight of a monorail train passing right through a residential building – the true magic of Chongqing's "8D" cityscape. Explore [Eling Erchang Creative Park](#), a former factory turned art hub that served as a filming location for I Belonged to You, where old industrial spaces meet contemporary creativity. Stroll along [Jiefangbei Pedestrian Street](#), visit the [Chopstick Building \(Guotai Arts Center\)](#), [Kuixinglou](#) and [Cloud Eye Observation Deck](#) – climb the stone steps and trace the city's memory. As night falls, enjoy the dazzling night view of [Hongyadong](#) – its layered stilted buildings aglow with lights, like a dreamlike fantasy world.

Day 4 Chongqing (4 hours) Mount Emei

(B/L50/D50)

Depart for Leshan in the morning. A special [Leshan Giant Buddha river cruise](#) is arranged – view the world's largest stone Buddha from the water, face to face with its immense scale and majesty. Experience the timeless wonder of "the mountain is a Buddha, and the Buddha is a mountain." Continue to Mount Emei and check into a 5-star hotel for a peaceful night at the foot of this sacred mountain.

Day 5 Mount Emei Golden Summit Full-Day Tour

(B/L50/D60)

Spend the day exploring the [Mount Emei Scenic Area + shuttle bus + round trip cable car to Golden Summit](#), a UNESCO World Cultural and Natural Heritage site. Take the park shuttle and round-trip cable car to ascend to the summit – the [Golden Summit](#). There, the towering Ten-faced Samantabhadra golden statue stands solemnly amid rolling clouds. On a clear day, you may even witness the legendary "Buddha's Halo." Mount Emei has been a sacred Buddhist site for centuries – the chants and mountain air bring a deep sense of peace.

Optional Tour : Fantasy Emei Show (RMB 280/PAX)

Day 6 Mount Emei (2.5 hours) Chengdu

(B/L50/D50)

After breakfast, travel to Chengdu. Visit [Huanglongxi Ancient Town](#) – with its old streets, ancient trees, and flowing streams, it offers a taste of the laid-back western Sichuan water town lifestyle. In the afternoon, wander through [Kuanzhai Alley](#) – among grey bricks and black tiles, savour Chengdu's slow pace and local culture. Then explore [Jinli Ancient Street](#), where red lanterns, traditional opera stages, and Sichuan opera face-changing performances bring the charm of old Shu to life. In the evening, you may choose to visit [Jiuyanqiao bar street](#) to experience Chengdu's vibrant nightlife.

Day 7 Chengdu ➔ Kuala Lumpur

3U3993 18:35/23:20

(B/--/MOB)

After breakfast, visit the [Chengdu Panda Base + shuttle bus](#) to observe adorable giant pandas up close and learn about the conservation and breeding of China's national treasure. Then explore [Chunxi Road](#), [Taikoo Li](#) and [the famous IFS Panda Climbing Wall](#) to experience Chengdu's modern fashion and urban energy. Stop by the [Jiulong Garment Wholesale Market](#) for some authentic local shopping. In the afternoon, transfer to the airport for your flight back to Kuala Lumpur, bringing your unforgettable Sichuan and Chongqing journey to a close.

Compulsory Tour : (+RM 200/PAX):

Mount Emei entrance ticket + shuttle bus + round trip cable car to Golden Summit

Included: All airport taxes + MOB +1 piece of 23KG baggage allowance + Driver & Guide Tips

The order of itinerary is subject to the final discretion of local land operator, we reserve right to amend the itinerary due to the unforeseen circumstances without prior notice. The group departure is subject to a minimum group size of 16 and above.

You are advised to purchase Travel Insurance for unforeseen protection.

***** Artwork/Picture designed in the itinerary just for reference only *****

甄选当地热门景点

SELECT LOCAL POPULAR ATTRACTIONS

CHENGDU

成都，是温柔的歌。古街老巷，盖碗茶香，熊猫慵懒晒太阳，日子在这里慢成一首诗。一程双城，两种巴蜀，恰恰好。

Chengdu is a gentle song – where ancient lanes whisper, tea cups clink, pandas laze in the sun, and time slows to the rhythm of a poem. One journey, two cities, two sides of Bashu – simply perfect.



船游乐山大佛

LESHAN GIANT BUDDHA CRUISE



峨眉金顶

GOLDEN SUMMIT, MOUNT EMEI



成都熊猫基地

CHENGDU PANDA BASE



宽窄巷子

KUANZHAI ALLEY

甄选当地热门景点

SELECT LOCAL POPULAR ATTRACTIONS

CHONGQING

重庆，是立体的诗。山峦叠嶂，江流奔涌，轻轨穿楼而过，万家灯火点亮整座魔幻山城。

Chongqing is a three-dimensional poem — where mountains rise and rivers surge, monorails glide through buildings, and a million lights illuminate this magical mountain city.



磁器口古镇
CIQIKOU ANCIENT TOWN



解放碑步行街
JIEFANGBAI PEDESTRIAN STREET



长江索道
YANGTZE RIVER CABLE CAR



十八梯
EIGHTEEN STAIRS

甄选美食

SELECT DELICIOUS FOOD

重庆小面的清晨烟火，鸳鸯火锅的酣畅淋漓，峨眉药膳的温润滋养
一程巴蜀，十味江湖，既是舌尖的盛宴，更是身心的抚慰。

The fiery morning kick of Chongqing noodles, the sizzling indulgence of mandarin duck hotpot, and the soothing warmth of Emei herbal cuisine – one journey through Bashu, ten flavours of the world. It is not just a feast for the palate, but a comfort for both body and soul.



粤菜
Cantonese cuisine



重庆小+煎蛋
HONGQING NOODLES WITH FRIED EGG



峨眉药膳
EMEI HERBAL CUISINE



鲨鱼餐厅特色餐
SHARK RESTAURANT SPECIALTY



嘉州风味餐
JIAZHOU STYLE CUISINE



鸳鸯火锅
YUANYANG HOT POT